KUMI

KUMI KU6智能手表使用指南

感谢您选择以JMg能等某、您可以通过阅读本手册、全面地了解设 信的使用方法,此设备主要通过蓝子连接手机进行适配使用,提供了多 种实用的如施积服务,以为使您对手机进行操作,并开发了很多针对人 类运动和健康的功能。本公局非医疗器械,测量数据和结果仅供参考, 不作为多介核题。本公司保留在不作任何预先通知的情况下对本手册中 内容作被恋的权利。忽不另行强机

1、手表按键功能介绍



数码表冠:

- 1) 长按:长按5秒开机/关机
- 2) 短按: 打开功能菜单和返回表盘界面
- 3) 双击: 在功能菜单界面双击表冠快速切换菜单风格
- 4) 旋转: a.表盘界面下旋转表冠快速切换表盘
 - b.功能菜单界面下旋转表冠进行滚动/缩放功能菜单

2、手表充电与激活

将磁吸充电线与充电口的金属触电对准贴合,直到手表屏幕出现充电指示, 当手表提示电量低时,请及时充电,该设备属于一体机,后壳和电池不可拆 卸



3、手机客户端下载

到手机应用商店搜索"KUMIWear"或者扫描下方二维码,按照提示进行下载并安装



4、手表与APP的连接绑定

1.APP绑定:

绑定手表前先确保手表未与其他手机处于绑 定连接状态,如有请先完成解绑

方法一: 打开APP>设备>添加设备>开始搜索>选择"KU6"

方法二:点击APP搜索设备页面右上角的扫码功能,扫描手表上初始化界面的二维码,或者在表盘界面下滑,控制中心打开"设置"界面,进入二维码页面完成扫码绑定



2.通话音频与媒体音频:

在表盘界面下滑,控制中心点击 **€** 打开通话 音频与媒体音频界面

通话音频: 用于用于接听和拨打电话 (手表与APP绑定连接后默认开启)

媒体音频: 用于播放手机上的音乐和视频声 音



5、功能简介



表盘切换

在主屏幕长按2秒,进入表盘切换界面,左右滑动切换 待选表盘,单击选定表盘



控制中心

功能概览: 亮度调节、音乐控制、免打扰、手电 筒、音频模式、设置、系统信息和查找手机



运动数据

显示当天记录的步数、距离、卡路里数据,可在 APP设置目标步数、距离、卡路里



运动

运动模式选项:健走、跑步、騎行、登山、游泳、瑜伽、椭圆机、篮球等,点击图标开始运动 (通过APP可以添加更多运动模式)



运动记录

该界面保存您最近的10条运动历史记录,可查看运动时的运动时长、心率、卡路里等数据



心率

进入心率测量界面时,底部绿光亮起开始测量,约 40秒完成测量时会有震动提醒,如提示"未佩戴手 表",则需重新佩戴好手表



通话功能

该功能需要连接音频蓝牙,进入拨号时,可根据需要输入电话号码后拨打;键盘7、9长按2s可输入*和#



常用联系人

常用联系人:需要在APP端常用联系人栏设置添加,设置的常用联系人将自动同步到设备,最多可添加10位联系人



通话记录

功能可保存最近10条通话记录



睡眠

显示当天睡眠监测状况,数据每天更新,已连接APP 时可同步保存数据,设备将重新计算新一天的数据 信息



血压

进入血压测量界面时,底部绿光亮起开始测量30~60 秒完成测量时会有震动提醒。(该功能是基于PPG技术的测量,数值仅供参考,不作为医疗依据)



血氧

进入血氧测量界面时,底部绿光亮起开始测量30~60 秒完成测量时会有震动提醒。(该功能是基于PPG技术的测量,数值仅供参考,不作为医疗依据)



女性健康

手表与APP连接后,APP上开启女性健康提醒可在 手表上查看女性健康提醒信息 *仅用户信息性别为"女性"时才展示 相关功能



音乐

手表与APP连接后,可控制手机音乐播放器的暂停 与开始,音量调节以及歌曲切换



天气

手表与APP连接后,此天气界面会显示实时的天气 温度以及天气类型



闹钟

手表和APP连接后,可以设置单次闹钟、循环闹钟、最多可设置5个闹钟



秒表

点击开始按钮则计时开始,点击暂停按钮则计时 暂停,点击复位按钮计时归零最多可保存99条 数据



定时器

定时器功能中,系统预置了常用计时时长,用户可点击对应时长快速计时,也可点击自定义按钮进行时间设置 点击开始按钮则计时开始,点击暂停按钮则计时

暂停,点击复位按钮计时归零



信息

手表和APP连接后,在APP端打开相关信息的推送,手表端可收到相应的消息推送,最多可保存最近15条消息



查找手机

手表和APP连接后,点击查找手机,手机端会响 铃提示,手表端显示查找成功;若手表与APP未 连接,手表端则会提示未连接



设置

设置功能下包含屏幕显示(切换表盘、亮屏时长 亮度调节、翻腕亮屏时长)、语言、震动强度菜 单风格、电池、二维码、系统



支付宝

用手机支付宝扫码绑定,点击"同意协议并绑定" 绑定成功后,双击主屏幕后显示支付宝的付款 码,也可解除绑定

注:只有在中文语言下才可进入该功能



呼吸训练

呼吸训练中,有1分钟和2分钟的选择。用户点击 对应时长进行呼吸训练。点击开始后,跟随呼吸 训练中的图标放大而吸气,缩小而呼气



喝水提醒

可在APP[设备>喝水提醒]开启,开启后可设置 开始、结束时间、提醒间隔



久坐提醒

可在APP[设备>久坐提醒]开启,开启后可设置 开始、结束时间、勿扰时段



NFC

将手表作为智能门禁卡使用,根据智能门锁使用说明书打开门锁的管理员模式,按照说明书书或者门锁语管提示。将手表屏幕靠近门锁的NFC感应区域进行条入/删除(部分门锁陷下支持第三方门下。详请语咨询智能门锁品牌官方客服);小区门禁请到小区管理处址行门卡录入(目前暂支持模拟市面上未经加密且频率13.56MHz的门卡)



语音助手

音频蓝牙连接成功后,功能菜单点击语音助 手图标,根据提示输入语音指令即可

6、常见问题

手表无法开机

请按住电源键时间超过3秒或可能电池电量过低请及时充电

蓝牙未连接或无法连接

- 1、请尝试重启手表,重新连接
- 2、请尝试重启手机蓝牙后再次连接
- 3、手机不要同时连接其它蓝牙设备

测量心率/血压/血氧不准确

2、测量时请注意感应器与手腕充分接触

- 1、一般为测量时,手表的感应器与人体接触不良导致
- 3、对于肤色较深且手臂毛发较多的人,请在APP[设备>加强测量]中开启
- 加强测量

睡眠数据不够准确

- 1、睡眠监测是模拟人的自然入睡及起床时间状态,需要正常佩戴
- 2、入睡太晚或入睡时才佩戴,可能出现误差
- 3、白天不监测睡眠数据,默认睡眠监测为晚上9:30至次日中午12:00

更多常见问题请查看APP[我的>FAQ]

7、法律声明

協权所有○库取科技有限公司 2023、保留一切权利。 本公司有区随时修改本说明书中的任何信息,而无需通知任何第三方,且不 对此修改行为向第三方承担任何责任; 非经本公司书面同意,任何单位和个人不得擅自撤编、复制或利用其它方式 使用本手册内容,并不得以任何形式传播。 本指南仅供参考,不构成任何形式的承诺,产品(包括但不限于颜色、大小 屏幕显示等)请以案物为准。

8、保修说明

我司产品遵循国家(产品质量法)提供三包服务,只限于在正常使用情况下的 三包有效保修期内。由于产品本身质量问题已经的非人为损坏的故障。凭发票 和本三包先证按照已规矩阵等变于所三包服务: 自购买之日起7日内,主机出现性能效解(非人为违成的性能故障)及外观无 任何人为的时型痕迹,不影响二次销售。可选择组货、接货或者修理。 (自购买之日起7日内,主机出现性能效应(非人为违成的性能效)等)及外现于任何人为的明显最近,不影响二次销售。可选择投资修理。 自购买之日起一年内,主机出现性能效应(非人为违成的性能效等),可受受 金粮修理服务。

属于下列情况之一(但不限于下列情况),不实行三包

- · 三包凭证上的内容与商品实物标示不符或有涂改的;
- * 非承担三包的修理者拆动造成损坏的;
- ·未按产品使用说明书要求使用、维护、保养而造成损坏的;
- · 无三包凭证及有效发票,且不能够证明该产品在三包有效期内的;
- · 超过三包有效期的;

·由于使用者使用不当(如坠落、挤压、浸液等)而造成损坏的; ·使用非库觅科技有限公司原厂配件而导致主机发生故障的。

溫馨提示:如果有任何疑问,请牧电库觅科技有限公司客服战线: 400-0222-503,或着向当地接收服务网点或控销商咨询。 消费者若使用电源适配器供电,则应购买配套使用获得CCC认证并满足标准要求的电源适配器。

保修卡

产品型号			SN号码	
购机日期				
用户信息	姓名			
	地址			
	电话			
	发票号码	(加盖公章)		
销售单位信息	名称			
	地址			
	电话			

KUMI

KUMI KU6 SMART WATCH OPERATING GUIDE

Thank you for choosing KUMI.You can read this manual to fully understand the use of the device. This device is mainly connected to the mobile phone through Bluetooth for adaptation, providing a variety of practical functions and services to facilitate your operation of the mobile phone, and has developed many human movement and healthy function. This device is not a medical device, and the measurement data and results are for reference only, not as a basis for diagnosis and treatment. The company reserves the right to modify the contents of this manual without prior notice.

1.FUNCTION DESCRIPTION OF WATCH KEYS



Digital crown:

- 1) Long press for 5 seconds--switch on/switch off
- 2) Short press: enter/return the menu
- 3) Double click: change the menu style in function menu
- 4) Rotate the crown:
 - a. Change the dial on the watch face
 - b.Scroll/Zoom the function menu in the function menu interface

2.WATCH CHARGING AND ACTIVATION

Attach the magnetic charging wire to the metal contact of the charging port until the charging indication appears on the watch display. When the watch is low, charge. The device is an all-in-one machine



3.MOBILE PHONE CLIENT DOWNLOAD

Go to the mobile app store and search for "KUMIWear" or scan the QR code below, and follow the prompts to download and install



4.WATCH CONNECTION BINDING APP

1.APP binding:

Before binding the watch, make sure that the watch is not bound to other mobile phones. If so, please unbind the watch first

Method 1: Open APP> Device> Add Device> Start Search> Select "KU6"

Method 2: Click the code scanning function in the upper right corner of the APP search device page to scan the QR code of the initialization interface on the watch, or slide down the dial interface, open the "Settings" interface in the control center, and enter the QR code page to complete the code scanning binding



2.Call audio & Media audio:

Slide down on the dial interface, click the icon **** in the control center to open the "Call Audio and Media Audio" interface

"Call Audio and Media Audio" interface
Call audio: Used to answer and make calls
(enabled by default after the watch is
bound to the APP)

Media Audio: Used to play music and video sounds on the phone



5.FUNCTION INTRODUCTION



Dial switch

Long press for 2s on the home screen to enter the dial switch interface. Slide right and left to switch the dial for selection and click to select the dial



Control center

Functional overview: Brightness, music control, undisturbed mode, flashlight, audio modes, settings, system information, and find phone



Movement data

It displays the step number, distance and calories on the same day. You can set a goal on the App, including step number distance and calories



Sports

Options for sport patterns: walking, running cycling, mountain climbing, swimming, yoga round-belly machine and basketball, ect. Click on the icon to start sport

* More sport modes can be added via APP



Sport record

The interface saves the recent 10 pieces of historical sport records. You can view the sport duration, heart rate and calories during the sport



Heart rate

Enter the interface for heart rate measurem -ent When the green light at the bottom is on it will start measurement. The measurement will be completed within 40s and has a vibrati -on reminder. If prompted for "no watch" wear the watch again



Call function

This function needs to be connected to audio Bluetooth. When entering the dial, you can enter the phone number as needed, and then dial; long press 7 and 9 on the keyboard for 2s to enter * and #



Frequent contacts

Frequent Contacts: You need to add them in the frequently used contacts column on the app side. The frequently set contacts will be automatically synced to the device, and up to 10 contacts can be added



Call records

This function can save the last 10 call records



Sleep

The interface displays the monitoring result of your sleep on the same day. The data is updated every day. Connect it to the APP and you can upload and save the data synchrono-usly. The device will recalculate the data information for the new day



Blood pressure

Enter the interface for blood pressure mea -surement. When the green light at the bot -tom is on, it will start measurement. The m -easurement will be completed within 30–60s and has a vibration reminder (The measurement is based on PPG technology)



Blood oxygen

Enter the interface for blood oxygen measu -rement. When the green light at the botto -m is on, it will start measurement. The me-asurement will be completed within 30~60s and has a vibration reminder (The measurem ent is based on PPG technology)



Female health

Keep the watch connected to the APP, you can open the female health reminder on the App. you can view the female health re-minder information on the watch

*Show relevant functions only if the user's information gender is "female"



Music

Keep the watch connected to the APP, you can control the pause and start of the mobile phone music player, volume adjus-tment, and song switching



Weather

After you connect your watch with the APP and open the location permission, the wea -ther interface will display the real-time te -mperature and weather type



Alarm clock

Keep the watch connected to the APP, you can set a single alarm clock or a cyclic alarm clock. You can set up to 5 alarm clocks



Stop watch

Click the Start button for the timing of the start.Click the pause button to timing the pause.Click the reset button to time to zero.It can save up to 99 pieces of data



Timer

As for the timer function, the user may start quick timing through the system preset time or click the user-defined button to set the time. Click the Start button for the timing of the start. Click the pause button to timing the pause. Click the reset button to timing to zero



Messages

Open messages push on the App and the watch can receive the corresponding message. It can save up to the last 15 pieces of messages



Find my phone

Keep the watch connected to the APP, and click 'Find my phone'. The bell rings on your mobile phone and the watch shows that you have successfully found your mobile phone. If the watch is not connected to the APP, the watch will indicate that it is not connected to the APP, the watch will indicate that it is not connected



Settings

Setting functions include screen display (dial switch, duration of screen brightening brightness control, duration of screen brigh -tening through palming), language, vibration strength, menu style, battery, QR code and system setting.



Alipay

Scan the code with mobile Alipay binding, click "consent agreement and binding" after successful binding, double-click the Alipay payment code display after the home screen, can also unbinding "This function is only available in Chinese languages"



Breath training

During Breath training, there were 1 min and 2 min options. The user clicks on the corresponding duration for breathing train-ing. After clicking to start, follow the icon to zoom in and inhale, shrink and exhale



Drinking reminder

You can open this function through [device>drinking reminder] on the App After it is opened, you can set the start time, end time and reminder interval



Sedentary remin

You can open this function through [device>sedentary reminder] on the App After it is opened, you can set the start time, end time and the period for Do Not Disturb

NFC



Use the watch as a smart access card, open the door lock administrator mode according to the smart door lock user manual, and add/delete the watch screen near the NFC sensing area of the watch screen near the NFC sensing area of the olock voice prompt (some door locks do not support third-party access cards, please consult the official customer service of the smart door lock brand for details); Please enter the access card at the community management office.



Voice assistant

After connect with voice Bluetooth successfully, click the voice assistant in watch menu,input voice commands according to prompts. You can control your phone through the voice assistant

6.FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

Fail to start the watch

Press the power switch for more than 3s Maybe the battery level is too low. Please charge the battery timely

The Bluetooth is not connected or cannot be connected

- 1. The Bluetooth is not connected or cannot be connected
- 2. Please restart the mobile phone Bluetooth and connect again.
- Do not connect your mobile phone to other Bluetooth device at the same time

The measurement of heart rate/blood oxygen is inaccurate

- General, it is caused by poor contact between the watch sensor and human body
- Please ensure that the sensor contacts the wrist well during measurement
- Please keep your body still and the watch attached to your wrist tightly during measurement

Sleep data is not accurate enough

- Sleep monitoring simulates the status of natural sleep and getting up of human, and you should wear it as usual
- If you sleep too late or you do not wear the watch until you go to sleep, there may be some error
- It does not monitor the sleep data during daytime. The default time for sleep monitoring is from 9:30 in the evening to 12:00 at noon on the next day

For more frequently asked questions, please check the App[My>FAQ] or send an email to our customer service email service@kumi.top

7.LEGAL STATEMENT

- · Copyright © KUMI Technology Co., Ltd. 2023 All rights reserved
- The company has the right to modify any information in this manual at any time without notifying any third party, and will not assume any responsibility to the third party for this modification
- Without the written consent of the company, no unit or individual shall extract, copy or use the contents of this manual in other ways
- without authorization, and shall not disseminate it in any form

 This guide is for reference only and does not constitute a
 commitment in any form. Products (including but not limited to
 color, size screen display, etc.) shall be subject to the actual object

8.FCC WARNING

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,

which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction

FCC ID: 2A2L4-KU6